
Grundejerforeningen Lavendelvej 23-69, 4470 Svebølle 

Svebølle d. 3. april 2013 

 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Lavendelvej 23-69, 4470 Svebølle 
 

Tidspunkt: Tirsdag d. 2. april 2013 kl. 20.00 hos Bo Frigast, nr. 49. 

 

Mødedeltagere: 

 Svend Profft, formand (FM) 

 Bo Tronholm Frigast, næstformand (NFM) 

 Brian Brink, kasserer (BB) 

 Henriette Daugaard-Larsen, sekretær (HDL) 

  

Deltog ikke: 

Per Bentzen, bestyrelsesmedlem (PB) 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent 

3. Godkendelse af dagsorden 

4. Godkendelse af referat fra sidste møde 

5. Kassererens fremlæggelse af d.d. kontoudtog over foreningens konti 

6. Status på igangværende bestyrelsesarbejde. 

7. Behandling af indkomne forslag 

8. Fastlæggelse af næste møde 

9. Eventuelt 

 

Ad pkt. 1: 

Formanden byder velkommen.  

Formanden er til dirigent. 

 

Ad pkt. 2: 

HDL er referent.  

 

Ad pkt. 3: 

Dagsordenen godkendes uden bemærkninger. 

 

Ad pkt. 4: 

Referatet fra sidste bestyrelsesmøde er godkendt og lagt på hjemmesiden.  

 

Ad pkt. 5: 

Kasseren fremviser kontoudtog fra dags dato til bestyrelsen. Ingen bemærkninger fra bestyrelsen.  

 

Revisoren har kommenteret på en omkostning fra Malmos, der er blevet posteret i 2013, men som skulle have været 

posteret i 2012. Kasseren retter fejlen og sender efterfølgende regnskabet rundt til godkendelse af bestyrelsen. 

 

Ad pkt. 6: 

Vejbump og chikaner: PB har sendt mail til Kalundborg Kommune. Der er endnu ikke kommet svar retur. 

 



Side 2 af 2 

 

Overdragelse af vejen: Bestyrelsen har endnu ikke modtaget informationer fra Kalundborg Kommune vedr. 

overdragelse af vejen, som kommunen ellers udmeldte tilbage i august. Bestyrelsen agter ikke at fremskynde 

processen, da det vil betyde overtagelse af udgifter til belysning.  

 

Grundejernes ønsker om ændring af indkørsler/indgange: Der er ikke indkommet yderligere ønsker fra grundejerne 

vedr. ændringer af indkørsler. NFM og HDL har udfærdiget brev og bilag til Kommunen, som er klar til afsendelse.  

 

Økonomi: BB har udsendt kontingenter; der mangler stadig indbetalinger fra 6 grundejere. BB følger op på 

indbetalingerne de næste 14 dage, og rundsender mail til relevante grundejere, hvis pengene ikke går ind.  

 

Budgettet for 2013 kommer til at ligne budgettet for 2012. Der vil blive en lille ændring i beløbet, der overflyttet til 

vejfonden. 

 

Ad pkt. 7: 

Der er ingen indkomne forslag; hverken til behandling i bestyrelsen eller på generalforsamlingen. 

 

Ad pkt. 8: 

Dato for næste bestyrelsesmøde fastsættets efter generalforsamlingen.  

 

Ad pkt. 9: 

Snerydning: En grundejer har gjort opmærksom på, at der bliver ryddet sne på de private stikveje og forespurgt om, 

det er grundejerforeningen, der bekoster dette. Stikvejene er private veje, og snerydningen bør derfor bekostes af 

grundejerne selv. Det viser sig, at stikvejene er blevet ryddet uden beregning for grundejerforeningen. Det besluttes, 

at der til den kommende sæson indhentes kontroltilbud fra andre leverandører. Derudover vil bestyrelsen veje 

stemningen på generalforsamlingen om der fremover også skal ryddes sne på stykket mellem Blomstervang og 

foreningens vej.  

 

Generalforsamling: BB booker hallens mødelokale til kl. 19.00. Endelig planlægning af generalforsamling laves 

løbende via mail. 

 

 

Mødet hæves kl. 23.56. 

 

 

 

Henriette Daugaard-Larsen 

sekretær 

 
 


